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Nuorisotila Haapavedelle.

Haapaveden kaupungin nuorisotalo on todettu käyttökelvottomaksi. Käyttö loppuu vuoden 2023 
aikana. 
Ehdotan, että kaupunki aloittaa pikaisen selvityksen liikunta / uimahallin toimistopäädyn 
muuttamisesta nuorisotilaksi. 

Tila on sijainniltaan loistavassa paikassa, tilat ovat terveet sekä piha-alueet, parkkipaikat ja 
kiinteistöinfra jo olemassa.

Tilan muuttamisessa on useita etuja. Käyttökulut eivät lisäänny, koska tila on jo olemassa ja mm. 
sähköliittymät ja lämmitys on tiloissa olemassa jo nyt. Piha-alueiden hoito, nurmikon leikkuu, 
lumenauraus, hiekoitukset tehdään jo nyt.

Nyt tilassa oleville toimistoille ja mm. fysikaaliselle hoitolaitokselle sekä hierojille löytyy tiloja 
kattavasti myös muualta. Tarvittaessa liikuntahallin toisessa siivessä olevan kahvion tilalle voidaan 
remontoida toimistotilaa. Myös kaupungintalolta on vapautumassa reilusti toimistotiloja 
maatalouslomituksen ja sote- muutosten myötä.

Ehdotan myös, että nykyisestä nuorisotalosta katkaistaan lämmöt ja sähkö sekä vesiliittymät 
välittömästi, kun tilat uimahallin yhteydessä on saatu käyttöön. Nykyisen nuorisotalon tiloja voisi 
vielä ennen purkua käyttää esimerkiksi paintball -harrastukseen. Nykyinen nuorisotalo tulee purkaa 
uusien tilojen myötä, jotta ylimääräisestä kiinteistökannasta ja siitä aihetuvista kustannuksista 
päästään eroon. Tilalle sorakenttä tai nurmikko. 

Kaupungin tulee saada kiinteistöjen käyttöaste korkeammaksi, jotta kustannuksia saadaan painettua 
alas.
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